



Notulen algemene ledenvergadering 2020

Volleybalvereniging Bevok

Locatie: Golfbaan Beemster (Volgerweg 42, Middenbeemster)

Datum/tijd: Woensdag 16 september 2020 - 20:00 uur

Aanwezig: Petra de Wit – Tol (Penningmeester), Samantha Truong (Nieuwe Penningmeester), Cor.Zwier (Secretaris), Henk Duijn (voorzitter), Kees Tol (Ledenadministratie), Aad Conijn (Website), Ineke Velzeboer (Recreantenvertegenwoordiger), Oswald Foppes (Scheidsrechters), Hans Smit (Wedstrijdsecretariaat), Theo Reuzenaar (TC Heren), Robbert Vrijbloed (TC Heren), Carmencita Meinsma (TC Dames), Sylvia Bommer-Zanders, Siem Dicou, Berry Konijn, Ramon Konijn, Marcel Wouda, Marijke Dekker, Erik Karhof, Jasper Bouman, , en Henk van der Lee.

Afwezig met bericht: Sandra Vanwersch, Arie Kooijman, Jeroen Bujs.

1.	Opening/mededelingen secretaris Voorzitter Henk Duijn heet iedereen welkom en opent de vergadering even na achten.
2.	Bestuursverkiezing Samantha Truong als penningmeester. Henk heet Samantha welkom en introduceert Samantha die aan het begin van het seizoen zich heeft gemeld als opvolger voor Petra de Wit-Tol. Samantha stelt zich kort voor. Omdat Samantha met instemming van het bestuur tussentijds al met de functie is begonnen wordt nu de ALV gevraagd bij acclamatie in te stemmen met de verkiezing. Met algemene stemmen wordt Samantha benoemd.
3.	Vaststelling notulen ALV 12 september 2019 De notulen worden doorgenomen. Onder dankzegging aan notulist Cor Zwier worden de notulen vastgesteld.
4.	Ingekomen stukken Er zijn geen ingekomen stukken.
5.	Jaarverslagen en/of mededelingen van de commissies <u>Secretariaat</u> Cor Zwier licht het jaarverslag toe: Corona: De plotselinge beëindiging van de volleybalcompetitie heeft tot extra werk geleid voor Nevobo en ook Bevok. Er is nog wat financiële onduidelijkheid over vergoedingen voor wel gecontracteerde maar niet gebruikte uren in de zaal. Alleen voor de Boomgaard is het helder dat er niets in rekening is gebracht. Wel was opvallend dat ondanks het begin van samenwerking tussen Bevok en ViP Spurd vooralsnog een pijnlijk verschil in behandeling had. ViP hoefde niets te betalen voor de niet genoten uren in de Beuk, en Bevok alles. Daar is de nodige actie op geweest wat tot een toezegging heeft geleid dat alsnog de uren verrekend zullen worden. Voor de Kloek tenslotte, wat een commerciële hal is, is een fifty-fifty verdeling afgesproken. Samenwerking met ViP: De samenwerking tussen Bevok en ViP heeft een verdere invulling gekregen, de diverse commissies hebben inmiddels gespreken gehad, wat met name bij de heren tot concrete samenwerking heeft geleid. Nieuwjaarsreceptie, sportberaad, voorzittersoverleg en seizoensafsluiting Spurd: Bevok wordt gelukkig telkens uitgenodigd door Spurd als er een netwerkmeeting is. Het nieuwtje bij die bijeenkomsten was dat er plannen zijn om voor rond de 6 miljoen de Karekiet om te toveren tot MFC met een moderne sporthal. <u>Wedstrijdsecretariaat:</u> De toelichting van Hans Smit is kort maar krachtig: Het seizoen is rustig verlopen. Ook voor komend seizoen ziet Hans alles met vertrouwen tegemoet. <u>TC Heren:</u> Theo en Robert lichten het jaarverslag van TC Heren toe: Corona heeft enerzijds voordelen en anderzijds nadelen gehad. Voordeel: heren 1 hoefde geen PD-wedstrijden te spelen, nadelen H5 mocht geen PD spelen om een plekje in de 2 ^e klasse af te dwingen, H3 werd voortijdig gedegradeerd, ook al waren hun kansen niet hoog, en H8 is geen kans geboden om als nieuw team in de 2 ^e klasse te beginnen. Wel wordt nog de aandacht gevestigd op het nieuwe herenteam 8 die door samenwerking met ViP tot stand is gekomen, en de verjonging van H5 (Gemiddelde leeftijd onder de 21.). Verder is er een mogelijke nieuwe trainer in zicht in de persoon van Mo Arab van ViP. Ook wordt uitgesproken dat de smalle basis van de meeste teams in dit Corona tijdperk mogelijk wel tot problemen kan leiden. Zie verder het verslag.

TC Dames:

Het jaarverslag van TC Dames wordt toegelicht door Carmencita. Het seizoen verliep soepel tot opeens Corona om de hoek kwam kijken. De TC is in gesprek geweest met TC dames ViP, maar dit verliep niet prettig. Er waren weinig mogelijkheden, het leek of ViP vooral zocht naar aanvulling van hun teams.

De TC doet wel een oproep voor meer nieuwe dames. De selectie is best dun voor drie teams, en het gevaar licht op de loer dat volgend seizoen maar twee damesteams overblijven. Het contact met ViP zal wel in stand worden gehouden. Verder is de TC nog bezig om een nieuwe trainer te zoeken om ook op dat gebied wat verjonging te verzorgen.

TC Jeugd:

In verband met het ontbreken van een jeugdafdeling is er geen verslag. Jonge beemsterlingen die willen volleyballen worden verwezen naar ViP. Jasper Bouman licht nog toe dat Spurd bezig is met sportcoaches die onder andere volleybal introduceren op de scholen.

Scheidsrechters:

Oswald Foppes licht met zachte stem toe: Bij de Nevobo is een tekort aan scheidsrechters voor de hogere klassen. Vooralsnog heeft BevoK geen leveringsplicht, maar dat kan bij promotie van hs 1 veranderen. Het afgelopen seizoen verliep goed.

Recreanten:

Ineke Velzeboer licht het jaarverslag van de recreanten toe. Er waren geen schokkende ontwikkelingen. Wel is opvallend dat de minst kwetsbare groep recreanten nog niet is begonnen vanwege Corona-angst, en de oudere teams wel weer zijn begonnen. Ineke doet een oproep dat er op de maandagavond in de zuidoost er nog wel een paar bij kunnen. Qua samenwerking met ViP is er een goed en gezellig gesprek geweest met de recreantenvertegenwoordiger van ViP. Afgesproken is toernooien voor elkaar open te stellen, en elkaar te versterken waar dat kan. Wel is aan beide zijden van behoorlijk hechte teams waar weinig verloop in zit.

Sylvia vraagt of er nog recreanten zijn die mogelijk de dames competitie teams kunnen en willen versterken. Ineke geeft aan dat haar oproepen daartoe niet tot iets hebben geleid, en het wellicht handig is dat de Sylvia dat zelf gaat doen. Carmencita geeft aan dat zij als TC deze actie op zich zal nemen.

Redactie nieuwsbrief:

Kees Tol geeft aan weer zo'n 40 nieuwsbrieven te hebben verstuurd. Dit gaat via Mailchimp. Hij benoemt wat probleempjes die mogelijk veroorzaken dat leden de nieuwsbrief niet meer krijgen. Kees geeft ook nog aan dat de nieuwsbrieven van de afgelopen seizoenen terug te vinden zijn op de website.

Henk vraagt wie winnaar is geworden van de APP-competitie. Kees geeft aan dat bij het afbreken van de competitie dames 1 op de eerste plaats stond.

Website:

Aad Conijn geeft aan dat het goed gaat met de website. Sylvia reageert hierop dat de mobiele versie nog steeds, net als vorig jaar, toch wel wat gebreken kent. Petra zal Joris vragen hier eens naar te kijken maar dat de mobiele versie nooit zo uitgebreid is als de desktopversie, dus voor het bevragen van documenten via de mobiele versie kan dat tot wat ongemak leiden.

Henk geeft aan dat op de website ook ons Corona=protocol is te vinden. En bij een uitwedstrijd is het ook verstandig hun website te raadplegen voor het plaatselijke protocol.

Robert Vrijbloed vraagt of de site al is voorzien van een SSL/TLS protocol aangezien dit ogv privacywetgeving verplicht is. Siem Ducoë bevestigt dit en geeft aan dat de kosten laag zijn en het een goede zaak is om dit te doen.

Petra geeft aan dat zij dit op zal pakken met Joris de Wit.

Ledenadministratie:

Kees Tol geeft een overzicht van de mutaties. We staan nu op 174 leden, een daling ten opzichte van vorig jaar, o.a veroorzaakt door het opschonen van de lijst met slapende leden. De slapende leden die hebben aangegeven lid te willen blijven betalen een 10 euro per jaar, en ontvangen daarvoor de wekelijkse nieuwsbrief.

De gemiddelde leeftijd bedraagt nu 50,2 jaar en gemiddeld is heren 4 het oudst met gemiddeld 63.5 jaar.

6. **Verslag kascontrole en verkiezing nieuwe kascommissie**

De jaarstukken zijn gecontroleerd door Henk van de Lee en Jeroen Buijs. Zij hebben de stukken doorgenomen en besproken met Samantha en de akkoordverklaring getekend. Henk geeft complimenten voor de prima uitwerking van onze nieuwe penningmeester, die zelf haar dank uitspreekt naar Petra Tol voor de goede overdracht en hulp bij problemen. Henk stelt de vergadering voor aan het bestuur decharge te verlenen voor het financiële beleid. Dit wordt door de vergadering bezegeld met een applaus.

Jeroen Buijs en Frank van Baarsen zijn de kascommissie voor volgend jaar, Erik Karhof geeft zich op als eerste reserve.

7. **Jaarverslag penningmeester en begroting voor het komende seizoen**

De jaarrekening seizoen 2019– 2020 is voor de vergadering voor alle aanwezigen beschikbaar. Samantha geeft toelichting op enkele zaken uit de jaarrekening:

Het vermogen van de vereniging is nog steeds relatief hoog maar vanwege de kosten van het feest omlaag gegaan. Door de lagere kosten voor trainers en zaalhuur ivm Corona is er een licht positief resultaat.

	<p>Jasper vraagt naar het hoge bedrag voor debiteuren. Samantha geeft aan dat er door haar onvoldoende zicht is gehouden op met name de betaling van de facturen door de personen die niet via automatische incasso betalen. Daar gaat ze de komende weken achteraan.</p> <p>Henk van der Lee vraagt of het in dat kader wellicht een idee is om ieder lid te verplichten via automatische incasso te laten betalen. Samantha geeft aan dat dat te ver gaat en er verschillende redenen kunnen zijn om geen automatische incasso te gebruiken. Jasper vult aan dat automatische incasso ook snel middels het zogenaamde storeren ongedaan kan worden gemaakt.</p> <p>Sylvia vraagt of het bestuur al heeft nagedacht over restitutie van contributie ivm de lagere kosten voor zaalhuur en trainers. Cor licht toe dat nog niet geheel duidelijk is wat de definitieve kosten van de zaalhuur zijn en rekest voor dat het vermoedelijk om niet meer dan ongeveer 10 euro per lid zal gaan. Dit weggezet tegen mogelijke toekomstige contributieverhoging ivm de algemeen stijgende kosten vindt het bestuur het teveel werk om nu deze restitutie in gaan te zetten en dan mogelijk volgend jaar weer een contributieverhoging daar tegenover te zetten. Ivm diverse reacties in de zaal brengt Henk het voorstel in stemming om af te zien van restitutie. Dat wordt met algemene stemmen aangenomen.</p> <p>Erik Karhof vraagt of de Nevobo ook nog overgaat tot restitutie ivm het afbreken van de competitie. Helaas is dat niet het geval.</p> <p>Sylvia vraagt ook of bewust de post Volleybaltoernooi weer is opgenomen. Dat klopt, Ramon Konijn geeft aan dat het voornemen er is om volgend jaar weer een toernooi te organiseren.</p>
8.	<p>Bestuursverkiezing</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ineke Velzeboer stelt zich wederom verkiesbaar voor de functie recreantenvertegenwoordiger. Bij acclamatie wordt zij herkozen. • Robert Vrijbloed is met instemming van het bestuur tussentijds al met de functie van TC Heren begonnen. Nu wordt de ALV gevraagd bij acclamatie in te stemmen met de verkiezing. Met algemene stemmen wordt Robert benoemd. • • Petra Tol wordt als afgetreden penningmeester door Henk bedankt voor haar bewezen diensten en overhandigt een bos bloemen. Petra geeft aan altijd beschikbaar te zijn om vragen van Samantha te beantwoorden en het een leuke job te hebben gevonden, maar dat de combinatie met een jong gezin met drie kinderen toch iets teveel werd.
9.	<p>Samenwerking met ViP.</p> <p>Henk geeft aan dat Bevoek en ViP inmiddels de nodige gesprekken hebben gehad, met dat ook hier Corona tot vertraging heeft geleid. Voor de komende periode is wel afgesproken de samenwerking voort te zetten. Henk vraagt om input vanuit de vergadering hoe om te gaan met de samenwerking danwel fusie.</p> <p>Theo geeft aan dat vanuit de TC heren er vooral positieve resultaten zijn, en zij een voorloper zijn geweest in het proces. Zij zien dan ook zeker een fusie als toekomstperspectief.</p> <p>Robert Vrijbloed geeft aan dat fuseren het beste kan gebeuren als er nog geen sprake is van "moeten". We kunnen beter tijdig die keuze maken terwijl de verenigingen nog gezond zijn.</p> <p>Sylvia geeft aan dat te snel ook geen optie is. Ze benoemt de gevoelde verschillen: ViP meer competitief, Bevoek meer een gezelligheidsvereniging met minder ambitie en veel vriendenteams. Jasper reageert dat dit misschien voor ViP hs 1 en ds1 gold/geldt, maar dat de meeste teams bij ViP ook meer het karakter van vriendenteams heeft.</p> <p>Erik Karhof geeft aan dat er op dit moment sprake is van 1 + 1 = 3 omdat de beide verenigingen elkaar zo goed aanvullen en dat fusie een goede optie is.</p> <p>Jasper Bouman geeft aan dat bij ViP het draagvlak voor een fusie nu groot is. Er zijn meer voordelen dan nadelen en het geeft veel mogelijkheden, er is veel praktische winst te behalen. Hij geeft ook aan dat bij ViP het identiteitsverhaal toch minder speelt, mogelijk omdat er in Purmerend al meer fusies zijn geweest van volleybalclubs.</p> <p>Ineke Velzeboer geeft aan dat het goed zou zijn de positieve effecten die tot nu toe door de samenwerking zijn opgetreden duidelijker worden gecommuniceerd naar de leden om het draagvlak te vergroten.</p> <p>Carmencita geeft aan dat ze omdat ze bij beide clubs heeft gespeeld toch het idee heeft dat ViP meer prestatie gericht is dan Bevoek en Bevoek meer ruimte heeft voor het behoud van (vrienden)teams.</p> <p>Jasper geeft aan dat middels de enquetes aan het eind van het seizoen ook bij ViP de wens voor behoud van (vrienden)teams vaak is uitgesproken en dat dit ook grotendeels is gehonoreerd.</p> <p>Oswald vraagt hoe het bij ViP zit met het aantrekken van jeugdspelers via de scholentoernooien. Jasper geeft aan dat nog steeds tot nieuwe leden leidt maar niet meer op het niveau zoals dat wel eens is geweest. Henk Duijn geeft aan dat dit inmiddels via Merijn Luibe ook weer voor de beemster wordt opgepakt.</p> <p>Marijke geeft nog als tip om naar de andere fusies in de regio te kijken.</p> <p>Jasper geeft tenslotte aan dat ook qua financiën ViP en Bevoek nauw bij elkaar aansluiten, ook al is de huidige contributie bij ViP iets hoger.</p> <p>Henk vat de reacties samen, er is over het algemeen een positief sentiment voor fusie.</p> <p>Om het tijdsplan te bepalen vraagt Henk bij handopsteken te reageren op de volgende voorstellen:</p> <p>Wie is er voor fusie? Vrijwel iedereen steekt zijn hand op,</p> <p>Wie is er voor fusie binnen 2 jaar: Ongeveer de helft (12 personen) van de aanwezigen steekt zijn hand op.</p> <p>Wie is er voor fusie aan het eind van dit seizoen? Ongeveer een kwart (6) van de aanwezigen steekt zijn hand op.</p> <p>Henk geeft aan dat de opdracht aan het bestuur duidelijk is en zei er aan zullen werken om bij de volgende ledenvergadering een duidelijk plan voor de fusie te presenteren.</p>
	<p>Uitreiking Gerrit Egberts trofee</p> <p>De Gerrit Egberts Commissie bestaat uit Kees Tol, Henk van der Lee en Jan Pauw. Zij geven aan na een vraag daarover van Aad dat er dit afgebroken seizoen geen uitreiking zal plaatsvinden.</p>

Corona:

Als extra punt wordt nog toegevoegd de actuele stand van zaken van Corona. Sylvia vraagt naar het beleid van Bevok hieromtrent. Henk geeft aan dat het nodige al in de nieuwsbrief en op de site is gepubliceerd maar dat aanvullende maatregelen toch wel gewenst lijken. Cor geeft aan dat Spurd voor de Beuk volstaat met desinfectie spray bij binnenkomst, de douches en kleedkamers beschikbaar zijn, maar dat er geen verdere desinfectie wordt gedaan aan ballen, banken of scheidsrechtersstoelen.

Robbert geeft aan dat dat wat hem betreft ook niet nodig is zolang de normale protocollen maar worden gevolgd.

De algemene mening vanuit de vergadering lijkt toch te zijn dat desinfectie gewenst is, ook om naar de bezoekende verenigingen aan te geven dat Bevok er serieus mee omgaat.

Sylvia werpt zich op als "corona coördinator" en gaat zorgdragen dat de 8 heren, 3 dames, en 4 recreantenteams spray en doekjes krijgen om te kunnen desinfecteren.

Henk roept nogmaals op goed te kijken naar de maatregelen die gelden bij de uitwedstrijden, waar soms omkleden of douchen niet mogelijk is.

Henk van de Lee geeft nog aan dat het gewenst is dat de ventilatie in de Boomgaard in werking wordt gezet. Cor gaat daarachteraan.

11. Rondvraag.

Petra Tol; Petra geeft aan dat ze het leuk vond dat Bevok mee deed aan de sponsoractie bij Deen en vraagt naar de opbrengst. Die is nog niet bekend, maar Dana van Woersum wordt bedankt voor het regelen van de deelname.

Kees Tol: vraagt of het geen nadeel van fusie zou zijn als we daardoor net als Spaarnestad met 3 a 4 teams in een poule terecht komen. Dat wordt niet door iedereen als nadeel gezien, onderlinge wedstrijden zijn vaak de leukste.

Sylvia Bommer: geeft aan blij lid te zijn van Bevok.

Aad Conijn vraagt naar de uitreiking van de Gerrit Egberts Trofee. Zie aldaar.

De vergadering wordt gesloten om 22.35 en de aanwezigen worden uitgenodigd voor een drankje na.